
PROTOKÓŁ Nr XVIII/2019

z sesji  Rady Gminy Grunwald odbytej w dniu  27 l istopada 2019 r.
w sali  posiedzeń Gminnego Ośrodka Kultury w Gierzwałdzie.

Początek obrad godz.  15 0 0 .
Zakończenie obrad godz.  16 4 5 .
Przewodniczyła:  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar – Przewodnicząca Rady Gminy.
Ustawowy skład rady: 15 radnych.
Obecnych: 14 radnych.
(l is ta obecności  w załączeniu – zał.  nr 1).
Nieobecni:  radna Ewa Ziejewska,
Ponadto w sesji  udział  wzięli :
1.  Adam Szczepkowski – Wójt Gminy
2. Jan Sokołowski – Sekretarz Gminy
3. Agnieszka Skorupska- Kierownik GOPS Grunwald
4. Bronisława Warmińska- Inspektor ds.  biura rady
5. Józef Nowakowski  – Kierownik Referatu Gospodarki  Komunalnej
6.  Sołtysi  i  mieszkańcy Gminy Grunwald.

    ( l is ta  obecności w załączeniu – zał.  nr 2).

Podjęto uchwały od nr 128 do nr 140.

Ad  pkt.  1.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar
dokonała  otwarcia  XVIII  sesji  Rady  Gminy,  po  czym  stwierdziła  kworum,  przy
którym może obradować i  podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy.
Następnie powitała radnych i  zaproszonych gości.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy  w  imieniu  wszystkich  radnych  podziękowała  za
współpracę  Pani  Bronisławie  Warmińskiej-  inspektor  ds.  biura  rady,  która  odeszła
na emeryturę.

Na  sekretarza  XVIII  sesj i  Rady  Gminy  została  wybrana  radna  Małgorzata
Kamińska.  
Radna Małgorzata Kamińska wyraziła  zgodę. Radni  uwag nie zgłosi l i .

Ad  pkt.  2.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar  –
obecnie  przystępujemy  do  przyjęcia  porządku  obrad  dzisiejszej  sesji  rady  gminy.
Porządek  obrad  został  radnym  i  soł tysom  dostarczony  zgodnie  z  ustawą
z  terminem  7-dniowym.  Ponadto  był  wywieszony  na  tabl icach  ogłoszeń
i  umieszczony w BIP.
Wójt  Gminy  –  pan  Adam  Szczepkowski-  chciałbym  wprowadzić  projekt
uchwały.  Projekt  w sprawie powołania Skarbnika Gminy Grunwald.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:

- 14 głosami za: Bala Ryszard;  Bawolska Ewa; Gutowska Halina; Kamińska 
Małgorzata;  Królikowski Adam; Lecewicz-Husar Cecylia;  Matuszewski Sławomir;
Napłoszek Zbigniew; Nowicki Dariusz;  Piasecki  Arkadiusz;Sawicki Jerzy;  Stanka
Iwona;  Szewczak Piotr;  Zwalińska Krystyna
- przeciwnych nie  było

- wstrzymującym nie było
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Wprowadzono do porządku obrad podjęcie  uchwały w sprawie  powołania 
Skarbnika Gminy Grunwald.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
-  14  głosami  za:  Bala  Ryszard;  Bawolska  Ewa;  Gutowska  Halina;  Kamińska
Małgorzata;  Królikowski Adam; Lecewicz-Husar  Cecylia;  Matuszewski Sławomir;
Napłoszek  Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;  Piasecki  Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;  Stanka
Iwona;  Szewczak Piotr;  Zwalińska Krystyna  
-   przeciwnych nie  było
-  wstrzymującym nie było
Przyjęto  porządek  obrad  XVIII  sesji  Rady  Gminy  w/g  następującego
wyszczególnienia:
1.  Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad.

2.  Przyjęcie  porządku obrad.

3.  Przyjęcie  protokołu z  poprzedniej sesji  Rady Gminy.

4.  Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami:

a)  informacja o przetargach ogłaszanych przez gminę.

b) informacje o przebiegu real izacji  uchwał z poprzedniej  sesj i

5.  Zapoznanie się z realizacją  umów z organizacjami pozarządowymi.

6.  Informacje GOPS Grunwald o raporcie  monitorującym za rok 2018 z realizacj i

Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  Gminy  Grunwald  na  lata  2017-

2026. 

7.  Podjęcie  uchwał przez Rade Gminy :

a)  w sprawie powołania Skarbnika Gminy Grunwald;

b)  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Grunwald  na  lata

2019 – 2032;

c)  w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2019 rok;

d)  w sprawie  Regulaminu udzielania  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym

dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Grunwald;

e)  w sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  schronisku

osób  bezdomnych  lub  w  schronisku  dla  osób  bezdomnych  z  usługami

opiekuńczymi;

f)  w  sprawie  zmiany  Uchwały  nr  XXXI/169/2019  Rady  Gminy  Grunwald  z

siedzibą  w  Gierzwałdzie  z  dnia  16  l is topada  2016r.  w  sprawie  określenia

szczegółowych  warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  dla

osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz  szczegółowych  warunków  częściowego

lub całkowitego zwolnienia od opłat ,  jak również trybu ich pobierania;  

g) w sprawie Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej;

h) w sprawie programu współpracy Gminy Grunwald z organizacjami

pozarządowymi  i  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na

2020 rok;

i)  w  sprawie  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  stanowiącej  podstawę  do

obliczenia podatku rolnego w 2020 roku;

j)  w sprawie ustalenia  sieci  publicznych szkół podstawowych w Gminie Grunwald
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oraz granic ich obwodów

k)  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości  Gminy  Grunwald

niezabudowanej  położonej  w  obrębie  geodezyjnym  Frygnowie  na  dwie

nieruchomości  położone  w  obrębie  geodezyjnym   Korsztyn  należącej  do  osoby

prywatnej;

l)  w sprawie zasadności skargi Sołtysa i  Rady Sołeckiej  wsi Stębark;

m) w sprawie zasadności skargi Pana Henryka Kacprzyka.

8.  Wolne wnioski i  informacje.

9.  Interpelacje  i  zapytania.

10.  Zamknięcie  sesji

Ad  pkt.  3.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  -  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar  –
kolejny punkt  porządku obrad dotyczy przyjęcia  protokółu z  XVI oraz  XVII  sesj i .
Protokoły  był  wyłożone  do  wglądu  przy  l is tach  obecności.  Były  dostępne  w
biurze rady.  Niektórzy z  nas otrzymali  na swoje skrzynki  e-mailowe.
Proponuję przyjąć protokół XVI oraz XVII bez odczytywania.
Radni  uwag nie zgłosi l i .
Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
-  14  głosami  za:  Bala  Ryszard;  Bawolska  Ewa;  Gutowska  Halina;  Kamińska
Małgorzata;  Królikowski Adam; Lecewicz-Husar  Cecylia;  Matuszewski Sławomir;
Napłoszek  Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;  Piasecki  Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;  Stanka
Iwona;  Szewczak Piotr;  Zwalińska Krystyna
-przeciwnych nie  było,  
-wstrzymujących  się  nie  było  przyjęła  bez  odczytywania  protokół  z  XVI  sesji
Rady Gminy.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
-  14  głosami  za:  Bala  Ryszard;  Bawolska  Ewa;  Gutowska  Halina;  Kamińska
Małgorzata;  Królikowski Adam; Lecewicz-Husar  Cecylia;  Matuszewski Sławomir;
Napłoszek  Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;  Piasecki  Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;  Stanka
Iwona;  Szewczak Piotr;  Zwalińska Krystyna
-przeciwnych nie  było,  
-wstrzymujących  się  nie  było  przyjęła  bez  odczytywania  protokół  z  XVII  sesji
Rady Gminy
Ad  pkt.  4.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  -  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar  –

kolejny  punkt  to  sprawozdanie  Wójta  z  działalności  między sesjami,  informacja  o

przetargach  ogłaszanych  przez  gminę  oraz   informacje  o  przebiegu  realizacj i

uchwał z poprzedniej sesji .

Wójt  Gminy  –  pan  Adam  Szczepkowski-  sprawozdanie  między  29  października

2019r.  a 27 l is topada 2019r.   Wykonanie uchwał z XVI sesji  :

1.   XVI/121/2019 w sprawie odwołania Skarbnik Gminy Grunwald – wykonano;

2.  XVI/122/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy

Grunwald na lata  2019 – 2032 -  przesłano do RIO

3.  XVI/123/2019 w sprawie  zmian budżetu  Gminy Grunwald  na  2019 r.  ogłoszono

w Dz. Urzędowym w dniu 15.11.2019r.;
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4.  XVI/124/2019   w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów

dzierżawy  po  umowach  zawartych   na  czas  oznaczony  do  3  lat-  w  trakcie

realizacji ;

5.  XVI/125/2019   w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od

nieruchomości-  ogłoszono w Dz. Urzędowym w dniu 15.11.2019r.;

6.  XVI/126/2019 w sprawie podatku od środków transportu  -  ogłoszono w Dz.

Urzędowym w dniu 15.11.2019r.;

7.  XVI/127/2019  w  sprawie  zasad  i  trybu  korzystania  z  gminnych  obiektów  i

urządzeń  użyteczności  publicznej  na  terenie  gminy  Grunwald  -  brak  odpowiedzi

ze strony nadzoru Wojewody.

Współpraca  z  innymi  jednostkami,  podpisałem  list  intencyjny  w  sprawie

budowy  posterunku  policji  w  Stębarku.  Pozyskal iśmy  nieodpłatnie  samochód

Citroen  Jumper,  dostawczy  przekazałem  do  użytkowania  GOK  w  Gierzwałdzie.

Na  złożony  wniosek  do  Ministerstwa  Edukacji  Narodowej  otrzymaliśmy

dofinansowanie  w  wysokości  16  134,00  zł  na  wyposażenie  dwóch  pracowni  SP w

Stębarku tj .  100% dofinansowania wkładu gminy nie  ma.

W czterech  szkołach  tj .  Szczepankowo,  Mielno,  Frygnowo i  Gierzwałd  zakupiono

sprzęt  multimedialny  w  ramach  programu  aktywna  tablica.  Faktury  na  kwotę  70

tys.  zł  zostały opłacone 56 tys.  zł  z  dotacj i  i  14 tys.  z ł  wkład własny.

W Gminnym  Ośrodku  Kultury  prowadzone  są  zajęcia  instrumentalne  dwa  razy  w

tygodniu,  zajęcia  z dziećmi raz w tygodniu.

W  dniu  9  l is topada  2019r.  odbył  się  Bieg  Niepodległości,  w  dniu  11  l is topada

2019r.  akademia  niepodległości  oraz  przeprowadzono  wieczór  z  piosenką

patr iotyczną.  

Ogłoszono przetarg na działkę 31/19 obręb Gierzwałd.  

Sprawy  sądowe:   ZUS  po  przeprowadzonych  kontrolach  wszczął  postępowanie

sądowe,  w  którym  domaga  się  od  Urzędu  Gminy  Grunwald  ponad  100  tys.  zł .

większość  z  tych  spraw  w drugiej  instancji  wygraliśmy,  jeszcze  cztery  sprawy są

rozpatrywane.

Przebudowano  drogę  wewnętrzną  w  Gierzwałdzie,  płyty  rozbiórkowe  z  tej  drogi

wykorzystano  na  drodze  w  Kalwie.  Wyłoniono  dostawcę  kostki  brukowej.

Zakupiono  ją  dla  sołectwa  Dylewo,  wykorzystano  pod  wiatę  rekreacyjną,  w

miejscowości  Szczepankowo  do  budowy  drogi  wewnętrznej.  Zakupiono

ogrodzenia  na  place  zabaw  do  Grunwaldu  i  Pacółtowa.  Zlecono  naprawy  dróg

gminnych  w  Lipowej  Górze,  Łodwigowie,  Ominie,  Stębarku  i  Ulnowie.  W

Łodwigowie  zakup  kruszywa  dofinansowano  z  funduszu  sołeckiego.  Zakończono

postępowanie  dotyczące   odśnieżania  na  terenie  gminy  Grunwald,  wybrano

czterech  wykonawców:  Pan  Daniel  Szostek,  Pan  Andrzej  Stachowicz,  Pan

Wiesław   Sułkowski  oraz  Pan  Artur  Bojarski.  Informacje  z  prac  RGK  przedstawi

Pan Józef Nowakowski.

Kierownik  RGK  –  pan  Józef  Nowakowski-  szanowni  radni  w  okresie  między
sesjami,  
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1.  Remont  hydroforni  w  Gierzwałdzie-  wylano  posadzkę  w  4  pomieszczeniach,

położono klej  na  suficie  o pow. 300 m 3x razy,  zatopiono siatkę i  pomalowano;

2.  Wykonano  i  zamontowano  2  tabl ice  ogłoszeniowe   w  Rychnowskiej  Woli

i  Marcinkowie;

3.  Wyrównano teren hydroforni  Rychnowska Wola;

4.  Udrożniono hydrofornię w Mielnie  i  w Grunwaldzie;

5.  Wylano płytę  pod 5 boksów dla psów, wykonano 5 bud dla  psów z podestami;

6.  Położono  rurę  z  zasuwą  na  oczyszczalni  ścieków  w  Gierzwałdzie  (bajpas  w

celu wyeliminowania osadu z osadnika wtórnego po flotacji) ;

7.  Usunięto awarię na sieci wodnej  Φ 160 mm między Zybułtowem a Mielnem;

8. Wysprzątano liście z ronda w Stębarku;

9.  Wyczyszczono  z  l iści  i  chwastów  cmentarze  w  Mielnie  i  mogiłę  w

Grunwaldzie;

10.  Wyremontowano drogę do Łubianka (nawieziono mieszankę i  rozplantowano);

11.  Nawieziono i  rozplantowano ziemie na oczyszczalni  w Gierzwałdzie;

12.  Wymurowano ściany przy taśmociągu i  otynkowano;

13. Usunięto awarie w przepompowni głównej w Zybułtowie;

14. Usunięto awarie przepompowni w Dylewie;

15. Wyremontowano i  zamontowano 2 pompy wodne w Dylewie.

Radna  Małgorzata  Kamińska   -   pytanie  w  sprawie  płyt  pod  boksy,  jaka  duża
jest?
Kierownik  RGK  –  pan  Józef  Nowakowski-  każdy  boks  8m 2 ,  t j .  wymiar  2x4m 2

będzie wystarczający,  chcemy aby były też miski obrotowe.
Radna Małgorzata Kamińska  -   z  betonu jest  wylana?
Kierownik RGK – pan Józef Nowakowski-  tak i  pod spód dany gruz.  
Sołtys  Zybułtowa-  pan  Janusz  Piasecki-   tydzień  temu  zgłaszałem  awarię
wodociągu,  koło kamienia.
Kierownik  RGK –  pan  Józef  Nowakowski-  znam temat,  byłem tam ale  czekamy
bo  to  nie  nasza  awaria.  Były  robione  odwierty  i  przedsiębiorstwo,  które  to
przewierciło  ma  to  naprawić,  trwają  rozmowy  i  ustalenia  naprawy  tej  awarii .
Możemy  to  zrobić  we  własnym  zakresie  ale  będą  musieli  nam  zapłacić  dlatego
trzeba  wynegocjować,  ponaglam  i  będzie  zrobione.  To  są  koszty  a  wina  jest  nie
nasza,  będzie zrobione.
Radna-  pani   Ewa  Bawolska-  mam  pytanie  do  pana  wójta,  w  sprawie  uchwał  z

poprzednich  sesji  i  rozstrzygnięć  nadzorczych.  Do  jakich  uchwał  były  te

rozstrzygnięcia  i  czym  one  skutkują,  otrzymałam  dwa  w  sprawie  statutu  Gminy

Grunwald  i  w  sprawie  utworzenia  Centrum  Sportu  i  Rekreacji  i  wnioskuje,  że

centrum nie będzie prowadziło działalności  gospodarczej  czym to skutkuje?

Sekretarz  Gminy  -pan  Jan  Sokołowski-   odnośnie  centrum  to  jest  ta  część
uchylona ale  cała reszta  jest  obowiązująca.
Radna-  pani   Ewa  Bawolska-  czyli  Centrum  nie  będzie  mogło  prowadzić

działalności gospodarczej?  To jak wygląda sprawa sprzedaży karnetów?

Sekretarz  Gminy  -pan  Jan  Sokołowski-   to  jest  niezwiązane,  opłaty  może
przyjmować, usług nie  może świadczyć.  
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Podinspektor-  pani  Iwona  Mikołajczak-  jeżel i  chodzi  o  Statut   to  co  zostało
uchylone  jest  nieważne,  cała  reszta  jest  ważna.  Jeżel i  Statut  Gminy  ma  być  bez
wykreśleń  to  należy  od  nowa  napisać  projekt  uchwały  i  cała  procedura  od
początku. 
Radny  –  pan  Ryszard  Bala-  proponuję  aby  poprawki  zostawić,  i  nie  są  one
istotne  w  całości  dokumentu.  Dajmy  sobie  spokój  w  prowadzaniu  poprawek  ale
proponuję  aby  na  stronie  BIP-u  umieścić  już  z  adnotacją  o  tych  punktach  które
zostały  uchylone,  zarówno statut  jaki  w sprawie  Centrum.  Przykładem jest  skarga
Pana  Kacprzyka,  że  nawet  doświadczony  pracownik  samorządowy  nie  jest  w
stanie  zrozumieć  dokumentów  publikowanych  w  Urzędowym  Dzienniku
Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  

Ad.  pkt.  5.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar  –
kolejny  punkt  zapoznanie  się    z  real izacją  umów  z  organizacjami
pozarządowymi.
Dyskutowaliśmy na ten temat  na komisj i ,  czy są jeszcze pytania?
Radni  uwag nie zgłosi l i

Ad. pkt.  6.  Przewodnicząca Rady Gminy – pani Cecylia Lecewicz-Husar – 
Informacje GOPS Grunwald o raporcie  monitorującym za rok 2018 z realizacj i

Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  Gminy  Grunwald  na  lata  2017-

2026.  Otrzymaliśmy  mater iały  oraz  na  komisji  pani  Kierownik  Agnieszka

Skorupska  udzieli ła  dokładnej  odpowiedzi  na  pytania.  Czy  są  jeszcze  jakieś

pytania? 

Radni  uwag nie zgłosi l i

Ad.  pkt.  7.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar  –
kolejny  punkt  obrad  Podjęcie  uchwał  przez   Rady  Gminy.  Pierwszy  projekt
uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Grunwald.
Kandydatka  na   skarbnika  została  wyłoniona  w  drodze  konkursu,  komisja  sześciu
osobowa wybrała spośród dwóch kandydatek.   
Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy-  pan  Arkadiusz  Piasecki-  przedstawił
projekt uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Grunwald.  
Radni  w głosowaniu jawnym :
-  14  głosami  za  :   Bala  Ryszard;  Bawolska  Ewa;  Gutowska  Halina;  Kamińska
Małgorzata;  Królikowski Adam; Lecewicz-Husar  Cecylia;  Matuszewski Sławomir;
Napłoszek  Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;  Piasecki  Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;  Stanka
Iwona;  Szewczak Piotr;  Zwalińska Krystyna
- przeciwnych nie  było
- wstrzymujących nie było
Podjęto  uchwałę  nr  XVIII/128/2019  w  sprawie  powołania  Skarbnika  Gminy
Grunwald.  (zał.  nr 3)

Przewodnicząca Rady Gminy – pani Cecylia Lecewicz-Husar – kolejny punkt w
sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Grunwald  na  la ta  2019

– 2032;  
Sekretarz  Gminy  -pan  Jan  Sokołowski-  opiszę  zmiany  w  projekcie  uchwały
budżetowej  oraz  projekcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej,  dokonano  zwiększenia  w  dziale  01  rolnictwo  i  łowiectwo,  w
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rozdziale  01010  infrastruktura  wodociągowa  i  sanitarna  o  kwotę  1  637 911,  66  zł
zwiększenie  to  jest  spowodowane  przyjęciem  do  real izacji  projektu  wdrożenie
cyfrowego systemu usługi wodociągowe w gminie Grunwald.  Zwiększono również
dochody w dziale   administracja  publiczna w rozdziale  7502 urzędy gmin o kwotę
1 454 154,  11  zł  na  projekt  cyfrowa  dostępność  informacji  sektora  publicznego
oraz  wysoka  jakość  usług  publicznych.  Tym samym zwiększono  wydatki  o  te  dwa
projekty.  W dziale  rolnictwo  i  łowiectwo  zwiększono  plan  wydatków  na  obsługę
projektów  wdrożenie  cyfrowego  systemu  obsługi  wodociągowe  w  gminie
Grunwald  o  kwotę  2  019 106,50  zł .  jednocześnie  zwracam  uwagę,  że  różnica
między  dochodem  a  wydatkiem  różni  się  że  przy  wydatkach   trzeba  posiadać
wkład  własny  20%.  Drugi  projekt  dział  administracja  publiczna  zwiększono  plan
wydatków  o  1  730 769,  90  zł  na  real izację  projektu  cyfrowa  dostępność
informacji  sektora publicznego oraz wysoka jakość usług publicznych. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar-  na  komisj i  były
pracownice  księgowości  i  omawiały  nam oba projekty  uchwał  dlatego dziś  nie  ma
osoby do referowania zmian?
Sekretarz  Gminy  -pan  Jan  Sokołowski -  s twierdzono,  że  za  dużo  nerwów
kosztuje ją  wystąpienie publiczne.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy-pan Arkadiusz Piasecki-  przedstawił  projekt
uchwały.

Radni  w głosowaniu jawnym :
-  12 głosami za:   Bawolska Ewa; Gutowska Halina;  Królikowski Adam; Lecewicz-
Husar  Cecylia;  Matuszewski  Sławomir;  Napłoszek  Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;
Piasecki  Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;  Stanka  Iwona;  Szewczak  Piotr;  Zwalińska
Krystyna 
-  przeciwnych nie  było
- 2 głosami wstrzymującymi :Małgorzata  Kamińska,  Ryszard Bala
Podjęto uchwałę nr XVIII/129/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Grunwald na lata 2019 – 2032. (Zał. nr  4)
 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar  –  kolejny  punkt
projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2019 rok.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy-pan Arkadiusz Piasecki-  przedstawił  projekt
uchwały.

Radni  w głosowaniu jawnym :
-  12 głosami za:  Bawolska Ewa; Gutowska Halina;  Królikowski Adam; Lecewicz-
Husar  Cecylia;  Matuszewski  Sławomir;  Napłoszek  Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;
Piasecki  Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;  Stanka  Iwona;  Szewczak  Piotr;  Zwalińska
Krystyna
- przeciwnych nie  było
- 2 głosami wstrzymującymi :  Małgorzata  Kamińska,  Ryszard Bala 
Podjęto uchwałę nr XVIII/130/2019 w sprawie zmiany budżetu Gminy Grunwald na 2019 rok. 
   (Zał. nr  5)  
Radny  –  pan  Ryszard  Bala-  wstrzymałem   się  ponieważ  po  raz  kolejny
zostajemy zaskoczeni  sytuacją,  taką  że  zmiany w budżecie  w kwocie  ponad 3  mln
zł.  dokonywane  są  z  poniedziałku  wieczór  do  środy.  Mogliśmy  o  tych  zmianach
decydować  na  posiedzeniu  komisji ,  nie  wiem  czemu  dostajemy  dzisiaj  projekt
uchwały przed sesją i  trzeba głosować bez możliwości  dyskusji .
Wójt  Gminy-  pan  Adam  Szczepkowski  –  wyjaśnię  to,  wczoraj  dostaliśmy
informację  z  urzędu  Marszałkowskiego,  że  do  30  lis topada  2019r.  musimy
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przedstawić  uchwałę  Wieloletniej  Prognozy   Finansowej,  w  której  jest  ujęta
realizacja  tych dwóch projektów.
Radny  –  pan  Ryszard  Bala-  rozumiem,  że  procedury  administracyjne  ale
wprowadzając do budżetu 3 mln  zł ,  których w tym roku nie  otrzymamy,  wywołuje
skutki  42 mln budżet a pieniędzy w kasie  nie  ma, z tego powodu mam obawy.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –pani  Cecylia  Lecewicz-Husar –  projekt  uchwały
w  sprawie  Regulaminu  udzielania  pomocy  mater ialnej  o  charakterze  socjalnym

dla  uczniów  zamieszkałych  na  terenie  Gminy  Grunwald.  W  dyskusji  na  komisji

uzgodniono  o  wprowadzeniu  zmiany  dotyczącej  zapisu  o  opiekunie  prawnym,

zostało to dodane.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy-pan Arkadiusz Piasecki-  przedstawił  projekt
uchwały.

Radni  w głosowaniu jawnym :
-  14  głosami  za:  Bala  Ryszard;  Bawolska  Ewa;  Gutowska  Halina;  Kamińska
Małgorzata;  Królikowski Adam; Lecewicz-Husar  Cecylia;  Matuszewski Sławomir;
Napłoszek  Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;  Piasecki  Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;  Stanka
Iwona;  Szewczak Piotr;  Zwalińska Krystyna
- przeciwnych nie  było,
-  wstrzymujących nie było.
Podjęto  uchwałę  nr  XVIII/131/2019  w  sprawie  Regulaminu  udzielania  pomocy

materialnej  o  charakterze  socjalnym dla  uczniów zamieszkałych na terenie  Gminy
Grunwald.  (Zał.  nr 6).

Przewodnicząca Rady Gminy – pani Cecylia Lecewicz-Husar- projekt  uchwały 
w  sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  schronisku

osób  bezdomnych  lub  w  schronisku  dla  osób  bezdomnych  z  usługami

opiekuńczymi.

Kierownik  GOPS  Grunwald-  pani  Agnieszka  Skorupska -  uchwała  dotyczy

ustalenia  wysokości  odpłatności  za  pobyt  w  schronisku  dla  osób  bezdomnych,

niezbędna  jest  uchwała,  która  ustali  wysokość  opłat .  Projekt  zawiera  kwoty,

omawiane były na komisji .  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy-pan Arkadiusz Piasecki-  przedstawił  projekt
uchwały.

Radni  w głosowaniu jawnym :
-  14  głosami  za:   Bala  Ryszard;  Bawolska  Ewa;  Gutowska  Halina;  Kamińska
Małgorzata;  Królikowski Adam; Lecewicz-Husar  Cecylia;  Matuszewski Sławomir;
Napłoszek  Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;  Piasecki  Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;  Stanka
Iwona;  Szewczak Piotr;  Zwalińska Krystyna
- przeciwnych nie  było,
-  wstrzymujących nie było.
Podjęto  uchwałę  nr  XVIII/132/2019  w  sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia

odpłatności  za  pobyt  w  schronisku  osób  bezdomnych  lub  w  schronisku  dla  osób

bezdomnych z usługami opiekuńczymi (Zał.  nr 6)

Przewodnicząca Rady Gminy – pani Cecylia Lecewicz-Husar- projekt  uchwały 
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w  sprawie  zmiany  Uchwały  nr  XXXI/169/2019  Rady  Gminy  Grunwald  z  siedzibą

w  Gierzwałdzie  z  dnia  16  l is topada  2016r.  W  sprawie  określenia  szczegółowych

warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  dla  osób  z

zaburzeniami  psychicznymi  oraz  szczegółowych  warunków  częściowego  lub

całkowitego  zwolnienia  od  opłat ,  jak  również  trybu  ich  pobierania,  w  sprawie

Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Kierownik GOPS Grunwald- pani  Agnieszka Skorupska-  w związku ze znaczną

podwyżką  wynagrodzenia  od  2020  roku  trzeba  zwiększyć  opłaty  za  usługi

opiekuńcze,  wzrósł  koszt  1 godziny.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy-pan Arkadiusz Piasecki-  przedstawił  projekt
uchwały.

Radni  w głosowaniu jawnym :
-  14  głosami  za:   Bala  Ryszard;  Bawolska  Ewa;  Gutowska  Halina;  Kamińska
Małgorzata;  Królikowski Adam; Lecewicz-Husar  Cecylia;  Matuszewski Sławomir;
Napłoszek  Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;  Piasecki  Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;  Stanka
Iwona;  Szewczak Piotr;  Zwalińska Krystyna
- przeciwnych nie  było,
-  wstrzymujących nie było.
Podjęto  uchwałę  nr  XVIII/133/2019  w  sprawie  zmiany  Uchwały  nr

XXXI/169/2019  Rady  Gminy  Grunwald  z  siedzibą  w  Gierzwałdzie  z  dnia  16

listopada  2016r.  W  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania  i

odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz

szczegółowych  warunków  częściowego  lub  całkowitego  zwolnienia  od  opłat ,  jak

również  trybu  ich  pobierania  w  sprawie  Statutu  Gminnego  Ośrodka  Pomocy

Społecznej.  (  Zał.  nr 7).

Przewodnicząca Rady Gminy – pani Cecylia Lecewicz-Husar- projekt  uchwały 
w sprawie Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Kierownik  GOPS  Grunwald-  pani  Agnieszka  Skorupska-  aktual izacja

przepisów,  na  podstawie  których  funkcjonuje  GOPS  Grunwald  oraz  zakres

działania.  Poprzedni  status był z  2011 roku i  trzeba było go uaktualnić.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy-pan Arkadiusz Piasecki-  przedstawił  projekt
uchwały.

Radni  w głosowaniu jawnym :
-  14  głosami  za:   Bala  Ryszard;  Bawolska  Ewa;  Gutowska  Halina;  Kamińska
Małgorzata;  Królikowski Adam; Lecewicz-Husar  Cecylia;  Matuszewski Sławomir;
Napłoszek  Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;  Piasecki  Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;  Stanka
Iwona;  Szewczak Piotr;  Zwalińska Krystyna
- przeciwnych nie  było,
-  wstrzymujących nie było.
Podjęto  uchwałę  nr  XVIII/134/2019  w  sprawie  Statutu  Gminnego  Ośrodka

Pomocy Społecznej.  (Zał.  nr 8).

 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar-  projekt  uchwały
w  sprawie  programu  współpracy  Gminy  Grunwald  z  organizacjami
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pozarządowymi  i  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na

2020 rok.  Rozpatrywaliśmy projekt  na komisji ,  zostały wprowadzone zmiany.

Radna-  pani   Ewa  Bawolska-  wspólnie  z  panem  Ryszardem  Balą  zauważyliśmy,

że  jest  s tworzony  bez  współpracy  organizacji  pozarządowych.  Organizacje  nie

składały  propozycji  zadań  priorytetowych  do  współpracy  z  organizacjami.  Jest  to

nauczka  na  rok  przyszły  aby  odpowiednio  wcześnie  zapraszać  organizację  do

wskazania co w tym programie warto umieścić.  

Radny  –  pan  Ryszard  Bala-  Szanowna  przewodnicząca,  szanowni  państwo,
podzielam  zdanie  pani  Ewy  Bawolskiej ,  że  program  został  dobrze  napisany  ale
przytoczę  pewną  historię.  Do  tej  pory  było,  że  konkursy  na  prowadzenie
działalności  dla  organizacji  w  zasadzie  się  nie  odbywały,  ponieważ  z  tych
pieniędzy  korzystała  Fundacja  Grunwald.  Przytoczę  słowa  Pana  Kacprzyka,  że
tylko  ona  mogła  te  pieniądze  wykorzystać  więc  konkurs  nie  był  potrzebny.
Dlatego pozostałe  występowały  z  wnioskiem do budżetu  gminy  a  nie  korzystały  z
programu  współpracy  z   organizacjami.  Ten  program  bardzo  szeroko  określa
czynności  jakie  gmina  może  zlecać  organizacjom  pozarządowym  i  dobrze  się
dzieje,  każdy kto prowadzi organizację  pozarządową może z tego skorzystać.  
Sekretarz  Gminy  -pan  Jan  Sokołowski-  poinformuję,  że  to  o  czym mówiła  Pani
Ewa  Bawolska  ma  rację,  jednak  konsultacje  były  zgodnie  z  ustawą  i  organizacje
na  ogłoszenie  miały  zgłaszać  swoje  spostrzeżenia,  uwagi  i  propozycję.  Nie
wpłynęła  żadna  uwaga,  były  konsultacje  ale  chyba  nie  ma  takiej  tradycj i  w
gminie.  
Radna- pani   Ewa Bawolska- konsultacje  odbyły się prawidłowo,  były ogłoszone

i  termin  zachowany.  Chciałam podkreśl ić,  że  składanie  wniosków do  budżetu  jest

błędem  proceduralnym,  ponieważ  powinny  składać  przykłady  zadań

priorytetowych  programu  współpracy  a  nie  do  budżetu.  Jest  to  nie  prawidłowo  i

trzeba  większych  informacji  aby  świadomość  o  procedurach  była.  Podczas

komisj i  rozwinięto  punkt  11,  który  opisuje  procedurę  i  powinno  się  udać

prawidłowo współpracować.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy-pan Arkadiusz Piasecki-  przedstawił  projekt
uchwały.

Radni  w głosowaniu jawnym :
-  14  głosami  za:  Bala  Ryszard;  Bawolska  Ewa;  Gutowska  Halina;  Kamińska
Małgorzata;  Królikowski Adam; Lecewicz-Husar  Cecylia;  Matuszewski Sławomir;
Napłoszek  Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;  Piasecki  Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;  Stanka
Iwona;  Szewczak Piotr;  Zwalińska Krystyna
- przeciwnych nie  było,
-  wstrzymujących nie było.
Podjęto  uchwałę  nr  XVIII/135/2019  w  sprawie  programu  współpracy  Gminy

Grunwald  z  organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami  prowadzącymi

działalność pożytku publicznego na 2020 rok.  (Zał.  nr 9).

 Przewodnicząca Rady Gminy – pani Cecylia Lecewicz-Husar- projekt  uchwały
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w sprawie obniżenia średniej  ceny skupu żyta stanowiącej  podstawę do obliczenia

podatku  rolnego  w  2020  roku.  Przedstawiono  na  komisji  informację,  czy  są

pytania.

Radni  uwag nie zgłosi l i .

Wiceprzewodniczący Rady Gminy-pan Arkadiusz Piasecki-  przedstawił  projekt
uchwały.

Radni  w głosowaniu jawnym :
-  14  głosami  za:  Bala  Ryszard;  Bawolska  Ewa;  Gutowska  Halina;  Kamińska
Małgorzata;  Królikowski Adam; Lecewicz-Husar  Cecylia;  Matuszewski Sławomir;
Napłoszek  Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;  Piasecki  Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;  Stanka
Iwona;  Szewczak Piotr;  Zwalińska Krystyna
- przeciwnych nie  było,
-  wstrzymujących nie było.
Podjęto uchwałę nr XVIII/136/2019 w sprawie obniżenia średniej  ceny skupu żyta

stanowiącej  podstawę do obliczenia podatku rolnego w 2020 roku. 

(Zał.  nr 10).

Przewodnicząca Rady Gminy – pani Cecylia Lecewicz-Husar- projekt  uchwały
w sprawie ustalenia  sieci publicznych szkół podstawowych w Gminie Grunwald

oraz  granic  ich  obwodów.  Była  uchwała  też  w  sierpniu  ale  nadzór  wojewody  nam

odrzucił  i  trzeba było poprawić.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy-pan Arkadiusz Piasecki-  przedstawił  projekt
uchwały

Radni  w głosowaniu jawnym :
-  14  głosami  za:  14  głosami  za:  Bala  Ryszard;  Bawolska  Ewa;  Gutowska  Halina;
Kamińska  Małgorzata;  Królikowski  Adam;  Lecewicz-Husar  Cecylia;  Matuszewski
Sławomir;  Napłoszek  Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;  Piasecki  Arkadiusz;Sawicki
Jerzy;  Stanka Iwona;  Szewczak Piotr ;  Zwalińska Krystyna
- przeciwnych nie  było,
-  wstrzymujących nie było.
Podjęto  uchwałę  nr  XVIII/137/2019  w  sprawie  ustalenia  sieci  publicznych  szkół

podstawowych w Gminie Grunwald oraz granic ich obwodów. (Zał.  nr 11).

Przewodnicząca Rady Gminy – pani Cecylia Lecewicz-Husar- projekt  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości  Gminy  Grunwald

niezabudowanej  położonej  w  obrębie  geodezyjnym  Frygnowie  na  dwie

nieruchomości  położone w obrębie Korsztyn należącej do osoby  prywatnej.

Wójt  Gminy – pan Adam Szczepkowski-  chcemy jako gmina  Grunwald  zamienić
działkę  z  prywatnym  właścicielem,  od  niego  przyjąć  dwie  działki  a  w  zamian
oddać  jedną  działkę,  ale  powierzchniowo jest  zbl iżone.  Zamiana w celu  skrócenia
odległości  między  studniami  ujęcia  wody  w  Gierzwałdzie  a  hydrofornią.
Odległość skróci się o ok.  250 m,  obecnie ok.  500 m a będzie ok.  290 m.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy-pan Arkadiusz Piasecki-  przedstawił  projekt
uchwały.

Radni  w głosowaniu jawnym :
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-  14  głosami  za:  Bala  Ryszard;  Bawolska  Ewa;  Gutowska  Halina;  Kamińska
Małgorzata;  Królikowski Adam; Lecewicz-Husar  Cecylia;  Matuszewski Sławomir;
Napłoszek  Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;  Piasecki  Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;  Stanka
Iwona;  Szewczak Piotr;  Zwalińska Krystyna
- przeciwnych nie  było,  
-  wstrzymujących nie było.
Podjęto  uchwałę  nr  XVIII/138/2019  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę

nieruchomości  Gminy  Grunwald  niezabudowanej  położonej  w  obrębie

geodezyjnym  Frygnowie  na  dwie  nieruchomości  położone  w  obrębie  Korsztyn

należącej do osoby  prywatnej.  (Zał.  nr 12).

Przewodnicząca Rady Gminy – pani Cecylia Lecewicz-Husar- projekt  uchwały
w  sprawie  zasadności  skargi  Sołtysa  i  Rady  Sołeckiej  wsi  Stębark.  Skarga  na

działanie  Wójta  Gminy  Grunwald  dotyczy  realizacji  funduszu  sołeckiego.

Dyskutowaliśmy  na  komisjach,  była  komisja  Skarg  Wniosków  i  Petycji .  Proszę

przewodniczącą tej  komisji  o przedstawienie uzasadnienia.  

Radna-  pani   Ewa  Bawolska-  W  dniu  7  l is topada  2019   Komisja  Skarg,

Wniosków i  Petycji  rozpatrywała  przedmiotową skargę.  Skarga  dotyczy  realizacj i

wniosków  z  funduszu  sołeckiego.  Skarżący  wykazują  w  swoim  piśmie

zaniepokojenie  o  to,   czy  przez  przewlekłość  działania  wójta,  inwestycje  z

funduszu  sołeckiego  będą  zreal izowane.  Komisja  podkreśla,  że  realizacja

przedsięwzięć  zaplanowanych  w  budżecie  odbywa  się  w  przeciągu  całego  roku

budżetowego.  Poziom  zaawansowania  realizacj i  przedsięwzięć  z  funduszu

sołeckiego  zdaniem  komisji  może  budzić  obawy  i  wątpliwości,  czy  zostaną  one

w pełni  wykonane.   Podzielając  te  obawy  Komisja  skarg  wniosków  i  petycji  s toi

jednak  na  stanowisku,  że  do  momentu  zamknięcia  roku  budżetowego  istnieje

szansa  na  realizowanie  tych  przedsięwzięć.   Z  tego  powodu,  zdaniem  komisji ,

skargę należy uznać za niezasadną w tym momencie roku budżetowego

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar-  przystępujemy
do głosowania nad zasadnością  skargi.
Radna  Małgorzata  Kamińska  -   głosujemy  tak,  że  jeżel i  zasadna  –  za  ,
niezasadna -  przeciw.
Radni  w głosowaniu jawnym :
-  2 głosami za,  (zasadna) :  Bawolska Ewa, Gutowska Halina 
-12  głosów   przeciwnych  (niezasadna):  Bala  Ryszard;  Kamińska  Małgorzata;
Królikowski  Adam;  Lecewicz-Husar  Cecylia;  Matuszewski  Sławomir;  Napłoszek
Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;  Piasecki  Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;  Stanka  Iwona;
Szewczak Piotr;  Zwalińska Krystyna
- wstrzymujących nie było.
Uznano skargę za niezasadną.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy-pan Arkadiusz Piasecki-  przedstawił  projekt
uchwały.

Radni  w głosowaniu jawnym :
-  10  głosami  za:  Bala  Ryszard;  Gutowska  Halina;  Kamińska  Małgorzata;
Królikowski  Adam;  Lecewicz-Husar  Cecylia;  Matuszewski  Sławomir;  Napłoszek
Zbigniew;  Piasecki Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;  Szewczak Piotr;  
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-  przeciwnych nie  było,
-  4  głosy  wstrzymujące:   Bawolska  Ewa;  Nowicki  Dariusz;  Stanka  Iwona;
Zwalińska Krystyna.
Podjęto  uchwałę  nr  XVIII/139/2019  w  sprawie  zasadności  skargi  Sołtysa  i  Rady

Sołeckiej  wsi Stębark.   (Zał.  nr 13).

Przewodnicząca Rady Gminy – pani Cecylia Lecewicz-Husar- projekt  uchwały
w  sprawie  zasadności  skargi  Pana  Henryka  Kacprzyka  na  działanie  Wójta  Gminy

Grunwald.  Rozpatrywana  była  na  posiedzeniu  Komisj i  Skarg  Wniosków  i  petycji

oraz na wspólnym posiedzeniu.  

Radna-  pani   Ewa  Bawolska-  W  dniu  21  października  2019  roku  do  Urzędu

Wojewódzkiego  wpłynęła  skarga  Henryka  Kacprzyka  dotycząca  nieprawidłowości

w realizacj i  ustawy o samorządzie gminnym przez wójta  gminy Grunwald.  Henryk

Kacprzyk zarzuca wójtowi gminy: 

1.   brak  transmisj i  sesj i  rady  gminy  i  utrwalenia  ich  za  pomocą  urządzeń

rejestrujących obraz i  dźwięk,

2.   brak jawnych głosowań imiennych i  publikacji  wykazów imiennych głosowań.

Ponadto  Skarżący  ma  wątpliwości,  co  do  prawidłowości  ustaleń   §60  ustęp  3

statutu  gminy  o  sposobie  głosowania.  Pismem  z  dnia  28  października  2019  roku

Urząd  Wojewódzki  przekazał  sprawę  według  właściwości  do  rozpatrzenia  w

części  dotyczącej  wójta  gminy  Grunwald  do  Rady  Gminy  Grunwald.  W  dniu  7

listopada  2019r.  Komisja  skarg,  wniosków  i  petycj i  na  posiedzeniu  rozpatrzyła

skargę Henryka Kacprzyka.

W odniesieniu  do  pierwszego  zarzutu  komisja  stwierdza  jego  zasadność,  gdyż  do

dnia  7 l is topada  2019  roku  sesje  rady  gminy  Grunwald  nie  są  transmitowane.  

W  tym  miejscu  należy  zauważyć  iż  obowiązek  transmisji  wynika  z  artykułu  20

ust.  1b  ustawy  o  samorządzie  gminnym.  W  odniesieniu  do  zarzutu  drugiego

Komisja  stwierdza,  że  jest  on  niezasadny,  gdyż  od  29  września  2019  roku

wprowadzone zostało  głosowanie  imienne  a  wykazy wyników głosowania  zawarte

są  w  protokołach  z  przebiegu  sesji .  Natomiast  co  do  zapisu  §60  ust.  3  statutu

gminy  Grunwald  należy  stwierdzić,  że  statut  gminy  Grunwald  został

opublikowany  w  Dzienniku  Urzędowym  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  z

dnia  9  maja  2019  roku  (DZ. URZ. WOJ. WARM-MAZ 2019.2326).  W tym samym dniu w

DZ.  URZ.  WOJ.  WARM-MAZ  2019.2327  zostało  opublikowane  rozstrzygnięcie  nadzorcze

Wojewody  w  sprawie  stwierdzenia  nieważności  uchwały  nr   VIII/58/2019  Rady

Gminy  Grunwald  w  części  dotyczącej  między  innymi  właśnie  przedmiotowego,

budzącego  u  skarżącego  wątpl iwości  §60  ust.  3  statutu  gminy  Grunwald.

Reasumując,  Komisja  opiniuje  skargę  w  zarzucie  pierwszym  jako  zasadną,

natomiast  w pozostałym  jako niezasadną.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar-  przystępujemy
do głosowania  nad zasadnością  skargi  pkt.  1  w części  dotyczącej  transmisj i  obrad
sesji  Rady Gminy.  
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Radna  Małgorzata  Kamińska  -   głosujemy  tak,  że  jeżel i  zasadna  –  za  ,
niezasadna -  przeciw.
Radni  w głosowaniu jawnym :
-  12  głosami  za,  (zasadna):  Bala  Ryszard;  Bawolska  Ewa;  Gutowska  Halina;
Kamińska  Małgorzata;  Królikowski  Adam;  Lecewicz-Husar  Cecylia;  Matuszewski
Sławomir;  Napłoszek  Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;   Stanka  Iwona;  Szewczak
Piotr ;  Zwalińska Krystyna
-  głosów  przeciwnych nie  było (niezasadna)
-  2 głosy  wstrzymujących:  Piasecki  Arkadiusz;Sawicki Jerzy.
Uznano  skargę  za  zasadną  w  pkt.  1  dotyczących  transmisji  obrad  sesji  Rady
Gminy Grunwald.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar-  przystępujemy
do  głosowania  nad  zasadnością  skargi  pkt.  2  w  części  dotyczącej  brak  jawnych
głosowań imiennych i  publikacji  wykazów imiennych głosowań.

Radna  Małgorzata  Kamińska  -   głosujemy  tak,  że  jeżel i  zasadna  –  za  ,
niezasadna -  przeciw.
Radni  w głosowaniu jawnym :
-    za  nie było,  (zasadna) 
-   13  głosów  przeciwnych (niezasadna):  Bala  Ryszard;  Bawolska  Ewa;  Gutowska
Halina;  Kamińska  Małgorzata;  Królikowski  Adam;  Lecewicz-Husar  Cecylia;
Matuszewski  Sławomir;  Napłoszek  Zbigniew;   Piasecki  Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;
Stanka Iwona; Szewczak Piotr;  Zwalińska Krystyna
-  1  głos  wstrzymujących :  Nowicki Dariusz 
Uznano  skargę  za  niezasadną  w  pkt.  2  w  części  dotyczącej  brak  jawnych
głosowań imiennych i  publikacji  wykazów imiennych głosowań

Wiceprzewodniczący Rady Gminy-pan Arkadiusz Piasecki-  przedstawił  projekt
uchwały

Radni  w głosowaniu jawnym :
-  14  głosami  za:  Bala  Ryszard;  Bawolska  Ewa;  Gutowska  Halina;  Kamińska
Małgorzata;  Królikowski Adam; Lecewicz-Husar  Cecylia;  Matuszewski Sławomir;
Napłoszek  Zbigniew;  Nowicki  Dariusz;  Piasecki  Arkadiusz;Sawicki  Jerzy;  Stanka
Iwona;  Szewczak Piotr;  Zwalińska Krystyna
- przeciwnych nie  było,
-  wstrzymujące nie było.
Podjęto  uchwałę  nr  XVIII/140/2019  w  sprawie  zasadności  skargi  Pana  Henryka

Kacprzyka.  (zał.  nr 14).  

Ad.  pkt.  8.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  -  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar  –
kolejnym punktem porządku obrad wolne wnioski i  informacje.  
Radna  –  pani  Ewa  Bawolska-  przygotowano  Apel  Radnych  Gminy  Grunwald  do
Wójta  Gminy  Grunwald,  podpisało  10  radnych.  Radna  –  pani  Ewa  Bawolska
przedstawiła  Apel (zał.  nr 15)
Radny  –  pan  Ryszard  Bala-  w nawiązaniu  do  Apelu,  mam nadzieję,  że  pan  wójt
publicznie  odniesie  się  i  przedstawi  mieszkańcom na  jakim etapie  są  realizowane
przedsięwzięcia  z  funduszu sołeckiego i  jaka  jest  szansa  ich  wykonania.  Kilka  la t
temu  usłyszeliśmy  od  poprzednika,  że  na  apele  się  nie  odpowiada  ale  sprawa
dotyczy  istotnych  społecznie  aspektów  warto  aby  mieszkańcy  usłyszel i
wyjaśnienia.
 
Ad.  pkt.  9.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  -  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar  –
kolejnym punktem porządku obrad są interpelacje  i  zapytania.
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Radna  Małgorzata  Kamińska   -  od  kiedy,  w  jakiej  formie   i  na  jakich  zasadach
został  przekazany autobus firmie Lipnicki? 
Wójt  Gminy  –  pan  Adam  Szczepkowski-  obecnie  jest  to  umowa  użyczenia  od  
02 września 2019r.  Do czasu przejęcia leasingu jest  on użyczony,  
Radna Małgorzata Kamińska  -  leasing płaci gmina?
Wójt  Gminy  –  pan Adam Szczepkowski-  jeszcze  płacimy,  jest  w toku  procedura
trwa i  będzie wyrównane.  
Radna  Małgorzata  Kamińska   -  pytanie  o  kasę  zapomogowo-  pożyczkową
pracowników  oświaty,  dotarły  do  mnie  monity  co  się  dzieje  z  pieniędzmi,  że  od
dłuższego czasu nie ma pożyczek.  
Wójt  Gminy  –  pan  Adam  Szczepkowski-  brak  środków,  wiem  że  powinny  one
być na wydzielonym koncie ale  to  pytanie jest  do poprzedniego skarbnika.  To jest
zadanie skarbnika,  żeby po odpisie środki przekazać na konto.  
Radna Małgorzata Kamińska  -  to  są prywatne pieniądze.
Wójt  Gminy  –  pan  Adam  Szczepkowski-  oczywiście,  zdaje  sobie  z  tego  sprawę
ale to jest  rola  skarbnika nie  wójta.
Radna  Małgorzata  Kamińska   -  jaki  był  koszt  przeprowadzonego  audytu  w
urzędzie 
Wójt  Gminy  –  pan  Adam  Szczepkowski-  to  nie  był  audyt,  to  była  kontrola
finansowa gospodarki  f inansowej gminy Grunwald,  koszt ok.  20 tys.  zł  netto.  
Radna Małgorzata Kamińska  -  promocja na portalu DlaWasInfo w wykazie było
płacone do l ipca,  czy opłaty są dalej  uiszczane?
Wójt Gminy – pan Adam Szczepkowski-  jeżeli  korzystamy to też płacimy. 
Radna  Małgorzata  Kamińska   -  Czy  kierownik  Centrum  Sportu  jest  już
powołany,  czy będzie konkurs? 
Wójt  Gminy  –  pan  Adam  Szczepkowski  –  nie,  będzie  powołany  w  drodze
konkursu,  do końca tygodnia powinno ukazać się  ogłoszenie o konkursie.
Radna – pani Ewa Bawolska- jak jest  realizowana usługa fi tness? 
Wójt  Gminy  –  pan  Adam Szczepkowski  –  koszt  gminy  –  za  48  godzin  ok.  1900
zł  pozostała  kwota to  środki  zewnętrzne.  
Radna – pani Ewa Bawolska- kto realizuje?
Wójt  Gminy  –  pan  Adam  Szczepkowski  –  umową  zlecenia  z  Panem  Piotrem
Joniec.
Radna  –  pani  Ewa  Bawolska-  składam  także  Interpelacje  w  sprawie  utworzenia
świetl icy  wiejskiej  w  Stębarku.  Radna  pani  Ewa  Bawolska  odczytała  Interpelację
(zał.  nr 16).
Wójt  Gminy  –  pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiem,  że  cały  czas  myślę  o
świetl icy  w  Stębarku  i  pracuję  nad  tym  aby  powstała.  Podjąłem  rozmowy  z
Komendantem  powiatowym  i  wojewódzkim  policj i ,  żeby  odzyskać  nasze  lokale.
Wypowiedziałem  też  umowę  lekarzom  Ośrodeka  Zdrowia  w  Stębarku  i  tam
planujemy  otworzenie  świetl icy.  Nasz  udział  w  budowie  będzie  taki,  że
przekażemy  działkę,  mam  już  zapewnienia,  że  w  przyszłym  roku  rozpoczną  się
prace  budowlane.  Koszta  związane  z  budową  poniesie  ze  środków  ministerstwa.
Przy  szkole  nie  ma takiej  możliwości  aby  utworzyć  świetl icę.  Ale  pracujemy nad
tym aby świetl ica była.  
Radna  –  pani  Ewa  Bawolska-  jaka  jest  perspektywa  czasowa  powstania
świetl icy?
Wójt Gminy – pan Adam Szczepkowski-  jeżeli  w Ośrodku Zdrowia  to  jest  2  lata
wypowiedzenia  ale  to  zależy  od  lekarzy  jak  szybko  wyremontują  sobie  nowy
punkt,  może być wcześniej .  
Radna – pani Ewa Bawolska- kiedy umowa został  wypowiedziana?
Wójt Gminy – pan Adam Szczepkowski-  zaraz po ostatniej  sesji .  
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Sołtys  Gierzwałdu-  pan  Wiesław  Dembkowski–  nasze  maluchy  w  Elblągu
zajęły  pierwsze  miejsce  w  piłkę  nożną  i  prośba  aby  pomóc  im  się  rozwijać.
Proszę o wsparcie  i  dokładą analizę aby nie zostali  sami sobie.  
Radni  uwag nie zgłosi l i

Ad  pkt  10.  Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodnicząca  Rady  Gminy
zamknęła XVIII sesję Rady Gminy.
 

Protokołowała Przewodnicząca Rady Gminy

Iwona Mikołajczak Cecylia  Lecewicz-Husar
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